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گفت وگو

نتایج ضعیف عطایی و شاگردانش در لیگ ملت ها نتایج ضعیف عطایی و شاگردانش در لیگ ملت ها 

سقوط والیبـــــال سقوط والیبـــــال ایــــرانایــــران؟!؟!

  کوتاه 
تسنیم: باشگاه استقلال با توجه به دستورالعمل سقف 
بودجه برای باشگاه های لیگ برتری از برخی بازیکنان 
تیمش درخواست کرد که مبلغ قراردادشان را برای فصل 
آینده کاهش دهند. این درخواست اما از سوی تعدادی از 
آنها رد شد. حجت کریمی، سرپرست باشگاه استقلال اعلام 
کرده بود با توجه به قراردادهایی که در گذشته بسته شده، 
با افزایش رقم قراردادها برای فصل پیش رو، نمی توانند قانون 
سقف بودجه را رعایت کنند. برای اینکه این مشکل حل شود، 
مسئولان استقلال با تعدادی از بازیکنان تماس گرفتند و 
خواستار کاهش قراردادشان شدند، اما نفراتی مثل آرش 
رضاوند و مهدی مهدی پور با این موضوع مخالفت کردند. 
این دو بازیکن اعتقاد دارند سال گذشته تنها 40 درصد از 
قراردادشان را دریافت کرده اند و هنوز تسویه حساب با آنها 
نشده است. پیگیری های تسنیم نشان می دهد رضاوند با 
مسئولان استقلال به توافق نرسیده و شاید از این تیم جدا 
شود. یک بازیکن دیگر نیز با همین شرایط به دنبال جدایی 
است. چالش دیگر مسئولان استقلال، رقم های دریافتی 
برخی از بازیکنان در ابتدای فصل است، به طوری که برخی 
از نفرات بیش از سایرین پول گرفتند که باعث اعتراض سایر 

بازیکنان شده است. 

بیــن المــلل 
 هافبک کروات کهکشانی ها برای یک فصل دیگر در این 
تیم ماندنی شد. باشگاه رئال مادرید دیروز )دوشنبه( به طور 
رسمی از توافق خود با لوکا مودریچ برای تمدید یک ساله 
قرارداد این بازیکن تا پایان ماه ژوئن 2024 خبر داد. این 
هافبک کروات که در سال 2012 از تاتنهام به رئال مادرید 
ملحق شد، تاکنون در 488 بازی برای این تیم به میدان رفته و 
آمار 37 گل زده و 77 پاس گل را از خود برجای گذاشته است. 
مودریچ 37 ساله که اخیراً پیشنهادهایی از عربستان را به 
منظور ماندن در رئال مادرید رده کرده بود، در 11 فصل اخیر 
به کهکشانی ها برای کسب 23 جام مختلف کمک کرده که از 
آن جمله می توان به پنج قهرمانی در لیگ قهرمانان اروپا، سه 
قهرمانی در لالیگا و دو قهرمانی در جام حذفی اسپانیا اشاره 
کرد. باشگاه رئال مادرید چند روز پیش قرارداد تونی کروس 
هافبک آلمانی خود را برای یک فصل دیگر یعنی تا پایان ماه 
ژوئن سال 2024 تمدید کرده بود و این اتفاق در مورد دنی 
سباسوس با تمدید شدن قراردادش تا سال 2027 هم رخ داد. 

سید حمید سجادی که دیروز 
صبح به منظور حضور در 
هفتمین اجلاس وزرا و مقامات 
ارشد ورزش کشورهای عضو 
سازمان یونسکو به باکوی 
کرده،  سفر  آذربایجان 
بعدازظهر دیروز با وزیر 
فرهنگ و ورزش ازبکستان 

دیدار و گفت وگو کرد. 

فدراسیون بین المللی فوتبال 
اعلام کرد رقابت های جام 
باشگاه های جهان در سال ۲۰۲۳ 
در شهر جده عربستان سعودی 
برگزار خواهد شد. فیفا اعلام 
کرده این تصمیم پس از بازدید 
نمایندگان آن از جده و ارزیابی 
آماده سازی ها برای این تورنمنت 

اتخاذ شده است. 

اردوی تیم ملی کشتی آزاد 
بزرگسالان که در دو مرحله 
در سال جاری برگزار شده، 
دیروز پایان یافت. از حسن 
یزدانی تا کامران قاسمپور 
مصدوم و سایر نفرات جوان 
چند روزی را در شهر و خانه 
خود به استراحت خواهند 

پرداخت. 

ت
شــ
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تست آذرپیرا برای جانشینی  
قاسمپور در مجارستان 

ایسنا: تیم ملی کشتی آزاد ایران با هفت 
کشتی گیر عازم آخرین مرحله رنکینگ کشتی 
آزاد در مجارستان خواهد شد. تیم ملی کشتی 
آزاد با هفت کشتی گیر شامل احمد جوان و 
میلاد والی زاده در ۵7، امیرمحمد یزدانی و 
محمد بخشی در 70، محمد نخودی و علی 
سوادکوهی در 7۹ و امیرعلی آذرپیرا در وزن 
۹2 کیلوگرم عازم چهارمین و آخرین رویداد 
رنکینگ در بوداپست مجارستان خواهد شد. در 
شرایطی که پیش از این و پس از آسیب دیدگی 
شدید کامران قاسمپور، خبرهایی مبنی حضور 
مبین عظیمی و امیرحسین فیروز پور، دو 
آزادکار وزن ۹2 کیلوگرم ایران در این مسابقات 
مطرح شده بود، قرار نیست این دو کشتی گیر 
عازم بوداپست شوند و به جای آنها امیرعلی 
آذرپیرا عازم این مسابقات خواهد شد. آذرپیرا، 
آزادکار وزن ۹7 کیلوگرم ایران و دارنده دو 
مدال طلای امیدهای جهان، قرار است در 
یک وزن پایین تر و در وزن ۹2 کیلوگرم در این 
مسابقات حاضر شود. به این ترتیب احتمال 
غیبت کامران قاسمپور در رقابت های قهرمانی 
جهان جدی است و با این تصمیم احتمالا 
آذرپیرا مدعی اصلی جانشینی او در رقابت های 

قهرمانی جهان خواهد بود. 

خارج ازمستطیل سبز

مدیر برنامه های طارمی:  
مهدی در اروپا به بازی اش ادامه 

می دهد 
مهدی طارمی که تنها یک سال دیگر از 
قرارداد فعلی اش با پورتو باقی مانده است، 
این روزها شایعات زیادی در خصوص آینده 
حرفه ای اش وجود دارد و از باشگاه های بزرگی 
همچون میلان، منچستریونایتد، ولورهمپتون، 
به عنوان  مونیخ  بایرن  و  تاتنهام  مارسی، 
مشتریان این مهاجم ایرانی یاد شده است، 
اخیرا پیشنهادی از باشگاه الهلال هم دریافت 
کرده است و این باشگاه عربستانی حاضر است 
برای به خدمت گرفتن او 3۵ میلیون یورو به 
پورتو بپردازد. اسماعیل مطر خبرنگار مصری 
نسخه عربی سایت 36۵Scores به نقل از 
علیرضا نکومنش مدیر برنامه های مهاجم 
30ساله پورتو نوشت: »مهدی یک سال دیگر 
با باشگاه پورتو قرارداد دارد و به رغم علاقه 
باشگاه های عربستانی در اروپا به بازی اش 

ادامه خواهد داد. 

خبـــــر

نگاهی فنی به کادر فنی لیگ برتری ها 

انتقاداتی به کادر فنی سپاهان وارد است مبنی بر اینکه 
دستیاران ژوزه مورایس خارجی هستند. درست است که 
مورایس دومین فصل حضورش را در سپاهان پشت سر 
می گذارد، اما استفاده از مربی ایرانی که شناخت خوبی از 
فضای تیم داشته باشد در کادر فنی وی لازم است و خودش 
از این موضوع ضرر می کند. انتقاد دیگری که به مورایس در 
فصل گذشته شد در مورد بازیکنان خارجی این تیم بود که 
تنها نیلسون جونیور مدافع میانی برزیلی به تیم کمک کرد 
و دیگر بازیکنان به درد تیم نخوردند. سرمربی سپاهان باید 
در نقل و انتقالات اگر بازیکن خارجی می خواهد هم بازیکن 
طراز اول بگیرد، یعنی دو بازیکن آماده خارجی بگیرد تا 
برای تیم کار را درآورند. اگر قرار به نیمکت نشینی است 
که بازیکنان ایرانی منضبط تر روی نیمکت خواهند نشست. 
دلال ها یا همان ایجنت ها علاقه به آوردن بازیکن خارجی 
دارند چون به یورو و دلار درصد می گیرند ولی باشگاه نباید 
در این زمینه اشتباه کند. ذوب آهن زمانی نایب قهرمان 
آسیا و لیگ برتر شده، این تیم دیگر سودای قهرمانی دارد 
ولی با آوردن ربیعی به جای تارتار یعنی می خواهد نسبت 
به فصل قبل موفق تر باشد. ربیعی اگر مورد بی مهری داوران 
قرار نمی گرفت با مس رفسنجان به جای رتبه ششم، سهمیه 
آسیایی می گرفت. ابزار سرمربی بازیکن است و اگر بهترین 
مربی جهان هم سرمربی ذوب آهن شود بدون بازیکن موفق 
نمی شود نتیجه خوبی بگیرد. باید دید چه بودجه ای از سوی 
باشگاه ذوب آهن صرف می شود و چقدر به ربیعی کمک 
می کند تا بتواند نتایج بهتری از تارتار بگیرد. او می تواند با 
ذوب آهن سهمیه آسیایی بگیرد به شرطی که باشگاه ابزار 
لازم را به دست ربیعی بدهد. گل گهر از لحاظ سخت افزاری 
یکی از باشگاه های موفق ماست و مجوز آسیایی هم گرفته، 
ولی برای قهرمان شدن یا سهمیه گرفتن باید ابزار لازم را 
به سرمربی یونانی خود بدهد که قطعا شناخت چندانی 
از فوتبال ما ندارد. حتماً از مربیان استان کرمان برای 
دستیاری سرمربی یونانی استفاده شود. اگر بازیکنان 
کلیدی جذب شوند بدون شک گل گهر از فصل قبل موفق تر 
نخواهد بود. تراکتور در یارگیری خیلی فعال است، ولی یک 
مشکلی که تیم های ما دارند جذب بازیکنانی است که تیم 
نیاز ندارد. وقتی تیم در یک پست به اندازه کافی بازیکن 
دارد دلیلی بر جذب دیگر نفرات نیست. تراکتور در پلی آف 
لیگ قهرمانان آسیا قرار دارد و سرمربی این تیم فصل قبل 
خودش را اثبات کرد. اگر از این سرمربی اسپانیایی به 
بهترین شکل حمایت شود در فصلی که پیش رو داریم نتایج 
بهتری نسبت به فصل قبل می گیرد. یحیی گل محمدی 
سرمربی باهوشی است و پس از قهرمانی تیمش در لیگ 
برتر و جام حذفی به فکر موفقیت پرسپولیس در لیگ 
قهرمانان آسیاست. گل محمدی می داند اگر تیمش را با 
قدرت برای لیگ قهرمانان آسیا ببندد در لیگ برتر کمتر به 
مشکل می خورد چون سطح تیمش بالاتر از سطح فوتبال 
ایران است و نهایت دو سه تیم می توانند برای تیمش ایجاد 
مشکل کنند. استقلال مشکل بزرگی به نام تیم پشتیبان 
دارد. اگر توانست تیم دوم قوی داشته باشد که بتوانند 
نفرات جانشین خوبی برای بازیکنان اصلی که در طول فصل 
مصدوم می شوند، باشند آن وقت باید استفلال را در زمره 
مدعیان قرار دارد. جواد نکونام کار سختی دارد ولی قهرمانی 
با استقلال غیرممکن نیست و فرهاد مجیدی این موضوع را 

با ثبت چند رکورد خوب ثابت کرد. 
 

علیرضا نیکبخت واحدی بازیکن سابق 
استقلال و تیم ملی فوتبال کشورمان در 
خصوص شرایط شاگردان قلعه نویی صحبت 

کرد. 
وضعیت  خصوص  در  شما  نظر     

تیم ملی چیست؟
 حضور امیر قلعه نویی را در تیم ملی به 
فال نیک می گیرم و به او بابت این موضوع 
تبریک می گویم، چراکه به جایگاهی رسید 
که لیاقت آن را داشت و شاید حتی خیلی 
زودتر از این باید آن را تصاحب می کرد. بعد 
از اتفاقات جام جهانی وقتش رسیده بود که 
به مربی داخلی اعتماد کنیم و مناسب ترین 
گزینه  هم امیر قلعه نویی بود. در خصوص 
وضعیت تیم ملی هم با توجه به چیزی که تا 
اینجا دیدیم یک تغییر سبک و نوعی پوست 
اندازی را شاهد هستیم که برای نتیجه بخش 
بودن نیاز به زمان دارد و من فکر می کنم در 

نهایت نتیجه بدهد. 
   در مورد تورنمنت کافا و انتقاداتی 
که به کیفیت آن می شود چه نظری 

دارید؟
 این را رد نمی کنم که کیفیت تورنمنت 
کافا و حریفانی که در این مسابقات مقابل 
ما قرار گرفتند پایین بود و در سطح تیم ملی 
ما نبودند ولی خب ما باید با توجه به شرایط 
موجود انتظاراتمان را شکل دهیم و در این 
شرایط شاید امکان برگزاری مسابقات بهتری 
وجود نداشت و از همین رو می گویم همین 
بازی ها هم غنیمت است، چراکه از لحاظ 
هماهنگی بازیکنان و خو گرفتنشان با شرایط 
و تاکتیک جدید می تواند مفید باشد و خالی 

از فایده نیست. 
   سبک تیم  ملی تغییر کرده است؟

 در زمان آقای کی روش ما تدافعی بازی 
می کردیم ولی حالا سبک تیم ملی هجومی 
شده است و این مدل بازی تماشاگرپسند تر 

است. 
   شانس موفقیت تیم ملی در جام 

ملت های آسیا چقدر است؟
 نباید با بیان اینکه ما مدعی قهرمانی 
در جام ملت ها هستیم روی تیم ملی فشار 
و استرس وارد کنیم، چراکه سال هاست 
در این مسابقات موفقیتی نداشتیم ولی از 
لحاظ پتانسیل فکر می کنم شرایط موفقیت 
را داشته باشیم چرا که بازیکنان خوب و 
با کیفیتی در اختیار داریم که می توانند 
تغییرات مثبتی را رقم بزنند و من به موفقیت 

تیم ملی در جام ملت ها امیدوارم. 

حسین چرخابی
کارشناس فوتبال 

نیکبخت واحدی:  
من به موفقیت تیم ملی 

در جام ملت ها 
امیدوارم

وداع احساسی ریکلمه با دنیای فوتبال 

حلالی: کافا به تیم ملی کمک کرد اما حواشی کنعانی زادگان زیاد شده است 

بازی  جریان  در  آرژانتین  تیم ملی  سابق  ستاره 
خداحافظی اش از فوتبال از دیگو مارادونا و لیونل مسی یاد کرد 
و گفت فوتبال همه چیز به او داده است. به گزارش TYC، خوان 
رومن ریکلمه، ستاره سابق بوکاجونیورز، در بازی خداحافظی 
خود در ورزشگاه لابومبونرا سخنرانی پراحساسی داشت. او به 
مرور دوران فوتبالش پرداخت، از مربیانی که داشت تشکر کرد 
و همچنین به دیگو آرماندو مارادونا و لیونل مسی اشاره کرد: 
»وقتی سال 1۹۹6 به باشگاه بوکا آمدم، به رویای بزرگ خود 
دست یافتم. دوست داشتم مثل بتو مارسیکو، مارادونا و مانتکا 
مارتینز باشم. امروز به پایان فوتبالم رسیده و خوشحالم که 

روزهای خوب زیادی در تیم داشتم.« او درباره مربیانی که نقش 
پررنگی در دوران فوتبالش داشتند، گفت: »خوزه پکرمن، آلفیو 
باسیله و کارلوس بیانکی مهم ترین مربیانی بودند که در دوران 
فوتبالم داشتم و باید از آنها تشکر ویژه کنم.« ریکلمه با اشاره به 
لیونل مسی گفت: »خوش شانس بودم که بازی لیونل مسی را از 
نزدیک دیدم و خوش شانس بودم که با او بازی کردم. نمی دانم 
او بزرگ تر از مارادونا است یا نه اما هر دوی آنها ستاره های 
بزرگی اند که تا به حال دیده ام. خیلی خوب بود که مسی در 
بازی خداحافظی من اینجا بود. می دانم او باید به مرخصی 
برود. از خانواده اش معذرت می خواهم که مجبور شد چند روز 

بیشتر در آرژانتین بماند. من مسی را خیلی دوست دارم.« او 
در پایان سخنانش نتوانست احساساتش را پنهان کند و افزود: 
»از کودکی آرزو داشتم فوتبالیست شوم. شور و شوق زیادی از 
سوی هواداران فوتبال در این سال ها حس کردم. فوتبال خیلی 
چیزها به من داده است. من با فوتبال می میرم. سال 1۹۹6 وارد 
بوکاجونیورز شدم و خوش شانس بودم که وارد یک فیلم زیبا 
شدم که زیباترین فیلم زندگی من بود. وقتی کوچک بودم 
آرزو داشتم فوتبالیست باشم.« ریکلمه ۵1 بار برای تیم ملی 
فوتبال آرژانتین به میدان رفت و در جام جهانی 2006 آلمان 

هم بازی مسی بود.

اسماعیل حلالی بازیکن اسبق تیم ملی فوتبال کشورمان 
گفت: هرچند برخی حریفان تیم ملی در کافا ضعیف بودند، اما 

این تورنمنت به تیم ملی کمک کرد. 
 تیم ملی نوجوانان 

اسماعیل حلالی در گفت وگو با فارس، در مورد صعود تیم ملی 
فوتبال نوجوانان کشورمان به جام جهانی 2023، اظهار داشت: 
این اتفاق بسیار خوشحال کننده و خوب را به حسین عبدی و 
بازیکنانش تبریک می گویم. با تمام مشکلاتی که در رده های پایه 
داریم، او هم کاربلد است و هم با توجه به حضور چندین ساله 
در تیم نوجوانان، ثبات خوبی ایجاد کرده است. به همین دلیل 
توانستیم کره جنوبی را شکست بدهیم که این نتایج برای فوتبال 

پایه ما خیلی کم اتفاق می افتد. 
  تورنمنت کافا

وی درخصوص قهرمانی تیم ملی بزرگسالان در تورنمنت کافا 
عنوان کرد: شناخت از دور با داخل مجموعه بودن خیلی فرق دارد. 

سرمربی تیم ملی چند سال از این تیم دور بوده و تعداد زیادی 
از بازیکنان ما اصلا در ایران بازی نمی کنند. به همین خاطر 
قلعه نویی نیاز داشت تیمش را 10 روز دور هم جمع کند و شرایط 
و روحیات شان را ببیند. این بخش کار، مهم تر از خود فوتبال است. 
از لحاظ فنی هم می خواست بازیکنان را در پست های متفاوت 
مورد ارزیابی قرار بدهد. هرچند شاید سطح تیم های شرکت کننده 
در تورنمنت کافا به ویژه در مرحله گروهی بالا نبود و ضعیف بودند، 
اما به تیم کمک کرد. ان شاءا... در ادامه مسیر آماده سازی برای جام 
ملت های آسیا با شناخت بیشتری که قلعه نویی از تیم به دست 
می آورد، انتخابات خوبی داشته باشد و بازی های دوستانه بهتری 

هم انجام بدهیم تا تیم روز به روز بهتر شود. 
 حواشی بازیکن تیم ملی 

حسین  حرکت  درمورد  پرسپولیس  اسبق  هافبک 
کنعانی زادگان در بازی با ازبکستان و تکرار حواشی این بازیکن، 
اظهار داشت: برخی هرچه سن شان بالاتر برود، بازهم بچه 

هستند. باید از این جنبه به حرکت کنعانی زادگان نگاه کنیم که 
هر آدم و بازیکنی دچار اشتباه خواهد شد. به عنوان یک دوست 
و برادر بزرگ تر می گویم با توجه به حواشی ای که در سال های 
اخیر برایش پیش آمده باید مقداری خودش را جمع و جور کند 
و بیشتر حواسش به خودش باشد. در غیر این صورت آسیب 
می بیند و به راحتی او را از تیم کنار می گذارند. خواهش می کنم 
رفتارهای حاشیه ای را به کل کنار بگذارد. حسین، بازیکن قابلی 
است و خود من جزء افرادی بودم که وقتی در جام جهانی بازی 
نکرد، به کی روش انتقاد کردم ولی با ادامه این رفتارها کار را برای 
خودش سخت خواهد کرد. هیچ مربی ای بازیکن پرحاشیه را 
دوست ندارد. فوتبالیست های زیادی داشتیم که با وجود توان 
فنی بالا، به تیم ملی دعوت نمی شدند زیرا جو تیم را خراب 
می کردند. سرمربی دوست دارند بازیکنانی را دور خودش جمع 
کند که در اختیارش هستند و مانند اعضای یک خانواده به او 

کمک می کنند. 

             استراحت   دیدار میزبان 

آرمان ملی: تیم ملی والیبال کشورمان در رقابت های لیگ 
ملت ها نتایج ضعیفی کسب کرده و در رده بندی این مسابقات 
در جایگاه یازدهم قرار گرفته است. جایگاه جهانی والیبال 
کشورمان با دو پله سقوط از دهم به دوازدهم تنزل کرده است. 

 لیگ ملت ها 
تیم ملی والیبال ایران با عملکردی ضعیف، در هفته دوم لیگ 
ملت های والیبال 3 شکست و یک پیروزی را ثبت کرده است. 
تیم ملی والیبال ایران در هفته دوم مسابقات لیگ ملت های 
والیبال در روتردام هلند به مصاف حریفان خود رفت و 3 شکست 
و یک پیروزی را متحمل شد. ایسنا در ادامه نوشت: ملی پوشان 
والیبال ایران در بازی اول خود مقابل آلمان با نتیجه 3 بر صفر 
پیروز شدند اما در بازی های دوم و سوم این مسابقات از هفته 
دوم، مقابل ایتالیا و آمریکا با نتیجه 3 بر صفر تسلیم شد. والیبال 
ایران در بازی چهارم خود، به مصاف هلند میزبان رفت و درحالی 
که می توانست پیروز میدان باشد، با نتیجه 3 بر 2 شکست خورد 
تا با عملکرد ضعیف در رده یازدهم این رقابت ها تا پایان هفته 
دوم قرار گیرد. والیبال ایران از هشت بازی خود، به دو پیروزی 
و شش شکست رسیده تا با 8 امتیاز در رده یازدهم مسابقات 

بایستد. 
 رده بندی جهانی 

با پایان لیگ ملت های 2023 والیبال در هفته دوم، نگاهی 
به رنکینگ جهانی انداختیم. در هفته دوم لیگ ملت ها تیم ملی 
والیبال ژاپن توانست در چهار بازی خود به پیروزی برسد تا 
با 8 برد پیاپی در صدر لیگ ملت ها در هفته دوم قرار بگیرد. 
تیم ملی والیبال آمریکا و برزیل هر کدام به ترتیب با 7 و 6 برد در 
رده های دوم و سوم لیگ ملت ها تا پایان هفته دوم قرار دارند. در 
جدیدترین رنکینگ جهانی، تیم ملی والیبال لهستان با مجموع 
امتیازات 28. 374 در صدر بهترین تیم دنیا ایستاده است. پس 
از آن تیم ملی والیبال آمریکا با 82. 364 امتیاز در رده دوم جهان 
قرار دارد و رقیب جدی لهستان به شمار می آید. تیم ملی والیبال 
برزیل هم که در هفته دوم عملکرد خوبی از خود نشان داد با 

مجموع امتیاز 37. 362 در رده سوم دنیا ایستاده است. نکته 
جالب رنکینگ جهانی، حضور روسیه در رده چهارم دنیا است. 
تیم ملی والیبال روسیه که پس از جنگ اوکراین اجازه حضور در 
مسابقات جهانی و حتی المپیک توکیو را پیدا نکرد بدون بازی 
موفق شده در رده چهارم جهان بایستد. هم چنین تیم ملی والیبال 
ایران در هفته دوم مسابقات لیگ ملت های والیبال در روتردام 
هلند به مصاف حریفان خود رفت و 3 شکست و یک پیروزی را 
کسب کرد. با این نتیجه ضعیف، والیبال ایران در رنکینگ جهانی 
در رده دوازدهم دنیا قرار دارد. والیبال ایران پیش از شروع لیگ 
ملت های 2023، دارای 267 امتیاز بود و با این امتیاز در رده دهم 
جهان قرار داشت. پس از عملکرد ضعیف ایران در هفته نخست 
لیگ ملت های والیبال، ایران یک پله سقوط کرد و با امتیاز 08. 2۵0 
در رده یازدهم ایستاد. والیبال ایران در هفته دوم لیگ ملت ها مقابل 
آلمان به پیروزی رسید اما مقابل ایتالیا، آمریکا و هلند شکست 
خورد. شکست ایران مقابل هلند باعث شد که تیم هلند جایگاه 

جهانی ایران در رده یازدهم را کسب کند. 
 نظر سرمربی 

بهروز عطایی پس از شکست والیبال ایران مقابل هلند گفت: 
بازی بسیار سختی بود. هلند تیم بسیار با کیفیتی است و یک 
فوق ستاره والیبال جهان را در اختیار دارد. بقیه بازیکنان در کنار 
این بازیکن، یک تیم خوب را تشکیل دادند. وی تاکید کرد: سعی 
کردیم تمام تغییراتی که امکان پذیر بود را انجام دهیم. از چهار 
بلند زن استفاده کرده و گاهی سرعتی ها را جابه جا کردیم و از 
پاسور هم در دو تعویض استفاده کردیم، اما شرایط میزبانی با این 
تیم بود و در خانه خودش بازی می کرد. شاید هلند از نظر روانی 
در شرایط بهتری نسبت به تیم ایران قرار داشت و همین کمک 
کرد که هلند بازی را ببرد. مسابقه پایاپایی بود و شاید تیم ایران 
اگر کمتر اشتباه می کرد، شانس برد داشت. در مجموع پتانسیل 
تیم ایران بیشتر از چیزی که ارائه دادیم بود و باید برای روزهای 
بهتر بیشتر تلاش کنیم. عطایی در ارزیابی عملکرد تیم ملی 
والیبال ایران در هفته دوم لیگ ملت ها، گفت: در مجموع در 

لیگ ملت های امسال خیلی خوب بازی نکردیم. واقعیت است و 
معتقدم که در خیلی از بازی ها می توانستیم شرایط بهتری داشته 
باشیم ولی از آن استفاده نکردیم، برابر تیم هایی همانند لهستان 
که 2 بر 0 جلو بودیم و شانس برد داشتیم، در واقع از شرایط موجود 
استفاده بیهینه نکردیم. البته شکست لهستان کار آسانی نیست. 
ازسوی دیگر برابر اسلوونی و ژاپن بازی خوبی به نمایش نگذاشتیم. 
واقعیت انکارناپذیر است. وی با بیان اینکه نخستین بازی هفته 
دوم لیگ ملت ها برابر آلمان را خیلی خوب شروع کردیم، گفت: 
امیدوار بودیم این روند ادامه پیدا کند اما به تیم ایتالیایی خوردیم 
که فوق العاده بود و با ترکیب کامل قهرمانی جهان به روتردام 
آمده بود. در ست سوم بازی هم خیلی جلو بودیم و شانس بردن 
داشتیم که حضور سوپراستارهای تیم ایتالیا به این تیم کمک 
کرد که نتوانیم ست را به پایان برسانیم. در ادامه هم همان اتفاق 
برابر آمریکا افتاد. سرمربی تیم ملی والیبال ادامه داد: این موضوع 
به این مفهوم نیست که متوجه ضعف ها نیستیم، بلکه مفهومش 
این است که تیم ایران در حال حاضر به آمادگی لازم نرسیده 
است. ظرفیت های خودمان را خیلی خوب می شناسیم و رقبا را 
هم خوب می شناسیم، می دانیم که چه کاری باید انجام دهیم، 
اما گاهی یکسری اتفاقات رقم نمی خورد. همان طور که می دانید 
 تیم لهستان با آن پیشینه و قدرت شب گذشته مقابل آمریکا

 3 بر0 با فاصله زیاد شکست خورد که مفهومش این است که 
آمریکا تیم پرقدرتی است. تیم ها رشد چشمگیری داشتند. 
اسلوونی در این مسابقات فوق العاده عمل کرده و تیم ژاپن 
استثنایی است و شاید به روزهای بسیار خوبش رسیده است. وی 
تصریح کرد: تیم ایران برابر ایتالیا و آمریکا نتیجه را واگذار کرد. در 
مجموع من هم از عملکرد تیم راضی نیستم. توقع کادر فنی این 
بود که از دو هفته اول و دوم، چهار پیروزی به دست آوریم. در واقع 
در برنامه ذهنی خود برای هر هفته دو پیروزی در نظر گرفته بودیم 
ولی این موضوع اتفاق نیفتاد. باید بیشتر کار و تلاش کنیم و این 
موضوع به تیم ایران کمک می کند. در حال حاضر واقعا از عملکرد 

خودمان راضی نیستیم اما بهتر و بهتر خواهد شد. 


